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Της: ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑΣ – ΧΑΪΔΩΣ Βουλευτού Β’ Πειραιώς 

ΠΡΟΣ : Τον κ. Υπουργό Υγείας

                      Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ : «Στο έλεος του χιονιά τα νοσοκομεία της Αττικής»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα με σχετικές καταγγελίες, παρατηρούνται  δυσκολίες και σήμερα στην πρόσβαση

προς πολλά νοσοκομεία της Αττικής, λόγω της τρέχουσας κακοκαιρίας, που έπληξε την Αττική

το  προηγούμενο  48ωρο.  Σύμφωνα  με  τον  πρόεδρο  της  Πανελλήνιας  Ομοσπονδίας

Εργαζομένων Δημοσίων Νοσοκομείων («ΠΟΕΔΗΝ»), στο «Σισμανόγλειο» και συγκεκριμένα,

στο Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών («ΤΕΠ») η πρόσβαση γίνεται μόνο με αλυσίδες για τα

συμβατικά οχήματα, ενώ κανονικά προσεγγίζουν τα ασθενοφόρα. Το πάρκινγκ, δε, του εν

λόγω νοσοκομείου είναι ακόμα αποκλεισμένο, λόγω του χιονιού, με εκατοντάδες ΙΧ οχήματα

εργαζομένων εγκλωβισμένα εκεί. Στο «Παίδων Πεντέλης» πρόβλημα υπάρχει με την γεννήτρια

που χρησιμοποιείται, όταν υπάρχουν διακοπές ρεύματος. Στο «ΚΑΤ» οι πέριξ του νοσοκομείου

δρόμοι εξακολουθούν να έχουν χιόνι, καθιστώντας δύσκολη την πρόσβαση των πολιτών με τα

ΙΧ οχήματά τους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,
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Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1.  Για ποιούς λόγους δεν μεριμνήσατε καταλλήλως, ούτως ώστε να εξασφαλίσετε την

εύρυθμη λειτουργία των νοσοκομείων της Αττικής υπό συνθήκες βαριάς κακοκαιρίας και

χιονόπτωσης,  αλλά  και  την  ευχερή  πρόσβαση  των  πολιτών  σε  αυτά  υπ’  αυτές  τις

δυσμενείς καιρικές συνθήκες;

2.  Υπάρχει  σχετικός  σχεδιασμός  των  συναρμόδιων  Υπουργείων,  ώστε  να

πραγματοποιείται, εφεξής, καθαρισμός των δρόμων «από» και «προς» τα Νοσοκομεία,

σε  ανάλογες  περιπτώσεις  εκδήλωσης  παρόμοιων  έντονων  φυσικών  καιρικών

φαινομένων; Αν όχι, για ποιους λόγους δεν έχει καταρτιστεί ακόμη;

Η ερωτώσα Βουλευτής

ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ
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